
Zapisnik l. seje Sveta Sole

Maribor, 23. 4.2O2L
Stevilka: 9OO-4/2O2tl1

SVET 05 TONETA EUTAruN MARIBOR

ZAPISNIK
1. seje Sveta Sole, ki je bila v sredo, 21. aprila 2021-, ob 18.00 v jedilnici

Seja Sveta iole se je pridela ob 18.00.

Lista prisotnosti je priloiena zapisniku.

Po pozdravnem nagovoru je v. d. ravnateljice, Almira Lipnik, besedo predala dotedanji
predsednici sveta sole, Andreji Ferk. v Poslovniku o delu sveta zavoda osnovne sole Toneta
eufarja Maribor je namred doloieno, da prvo sejo sveta lole sklide dotedanji predsednik.

Dotedanja predsednica sveta 5ole, Andreja Ferk, je ugotovila, da smo sklepdni. predlagan je
bil naslednji

DNEVNI RED:

Dnevnired:
1. Porofilo predsednice volilne komisije.
2. Verifi kacija mandatov.
3. lzvolitev predsednika Sveta sole.
4. Razno.

vsi prisotni ilani Sveta 5ole smo z dvigom rok potrdili predlagani dnevni red. sprejet je bil

Sklep 1,f1: Svet Sole potrdi predlagani dnevni red.

K 1. toEki
Porof ilo predsednice volilne komisije.

Predsednica volilne komisije, Ur5ka Bertoncelj, je predstavila potek volitev za predstavnike
delavcev v svet Sole ter rezultate glasovanja. Volitve so potekale v kabinetu svetovalne
defavke, 9.3. 2o2t, med 8. in 14. uro. Glasovanje je potekalo brez motenj. od 72 volivcev,
vpisanih v volilni imenik, jih je glasovalo 62. Neveljavnih glasovnic ni bilo. posamezni
kandidati so prejeli naslednje Stevilo glasov:

1. I Forjan Natalija I Of
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2. Mirkanovii Aleksa nd ra 52 glasov

3. Podbev!ek Ziva 55 glasov

4. Riedl Mojca 53 glasov

5, 5ic oanijel 40 glasov

6. 5pec Joiica 49 glasov

V Svet zavoda je bilo izvoljenih prvih pet kandidatov, ki so prejeli najveije Stevilo glasov:

1. Forjan N atalija,
2. Podbeviek Ziva,

3. Riedl Mojca,
4. Mirkanovii Aleksandra in

5. 5pec Jozrca.

Predsednica volilne komisije, Urlka Bertoncelj, je 5e povedala, da se volilni material hrani v

tajniitvu 5ole. S tem se je predstavitev poteka volitev za predstavnike delavcev v Svet Sole

zakljuiila.

K 2. toiki
verifikacija mandatov

Seja Sveta lole se je nadaljevala z drugo todko dnevnega reda. Besedo je prevzela dotedanja

predsednica sveta sole, Andreja Ferk. Povedala je, da svet Sole sestavlja 11 ilanov; trije dlani

predstavniki ustanovitelja (Mestna obiina Maribor), trije predstavniki stariev in pet

predstavnikov delavcev !ole. Prebrata je obrazloiitev in rezultate volitev predstavnikov

starSev v Svet Sole za obdobje 2o2t-2o25. Obrazloiitev je priloga teSa zapisnika. Dva od treh

imenovanih predstavnikov starsev sta bila prisotna na seji (gospa Nataia Ribi; in gospod

Robert Modnik), zato ju je prosila, da se na kratko predstavita.

po opravljeni predstavitvi ilanov predstavnikov stariev je dotedanja predsednica Sveta !ole,

Andreja Ferk, prebrala ie sklep Mestnega sveta Mestne obaine Maribor, ki je za dobo itirih
let za predstavnike ustanoviteljice v Svet Osnovne lole Toneta eufarja Maribor imenoval:

- Karolino Leber,
- Draga Peklarja in
- Bernardo Jeraj.

sklep Mestnega sveta Mestne ob6ine Maribor ie prav tako priloga tega zapisnika. V

nadaljevan.lu je za kratko predstavitev prosila 5e oba prisotna ilana predstavnika

ustanovitel,iice, Gospoda Draga Peklarja in Sospo Karolino Leber.

Kratki osebni predstavitvi predstavnikov ustanoviteljice je sledila 5e predstavitev

predstavnikov delavcev. Dotedanja predsednica sveta 5ole, Andreja Ferk,,ie predlagala

verifikacijo mandatov novoizvoljenih predstavnikov v Svet Osnovne lole Toneta tufarja

Maribor.

Vsi prisotnitlani Sveta iole smo z dvigom rok potrdili:

Sklep /1: Mandati novoizvoljenih Elanov Sveta iole so verificirani in konstituiran je novi

Svet iole v sestavi:



Predstavniki delavcev:
1. Forjan Natalija,
2. MirkanoviiAleksandra,
3. Podbev5ek 2iva,
4. Riedl Mojca in
5. 5pec Joiica.

Predstavniki stariev:
1. Janiii Mirjana,
2. Modnik Robert in
3. Ribid Natala.

Predstavniki lokalne skupnosti:
1. Jeraj Berna rda,
2. Leber Karolina in
3. Peklar Drago.

K 3. toEki
lzvolitev predsednika Sveta Sole

Dotedanja predsednica Sveta sole,
Sveta sole, gospodu Dragu Peklarju
volilne komisije, Urska Bertoncelj.
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Andreja Ferk, je besedo predala najstarejiemu dlanu
ter se sejo zapustila. Sejo je zapustila tudi predsednica

Gospod Drago Peklar je po pravilih Poslovnika o delu sveta zavoda prevzel vodenje Sveta
Sole do izvolitve novega predsednika. Najprej se je vsem ilanom sveta iole zahvalil za
zaupanje ter napovedal volitve za predsednika Sveta 501e. ugotovil je, da je na seji prisotnih
9 od 11 tlanov. Povedal je, da se glasovanje za predsednika sveta iole lahko izvede tajno ali
javno. Predstavnikom sveta Sole je dal moinost, da se izreiejo o naiinu glasovanja. Vsi smo
se strinjali, da glasovanje za predsednika sveta 05 Toneta eufarja Maribor poteka javno. Z
dvigom rok je bil soglasno sprejet

Sklep fl: Glasovanje za predsednika Sveta 05 Toneta eufarja Maribor za mandatno
obdobje 2021-2025 bo potekalo javno.

Po sprejemu sklepa je prosil za podajo predlogov za predsednika. povedal je, da zakon ne
doloia, ali mora biti predsednik Sveta Sole predstavnik ustanoviteljice, stariev ali delavcev.
Po mnenju gospoda Peklarja pa bi bilo smiselno, da je predsednik predstavnik delavcev, ki
ima stalni dostop do vseh dokumentov, potrebnih za pripravo sej, in s tem poslediino
kvalitetnejSo izvedbo sej.

sledili so predlogi. elanica Sveta 5ole, Mojca Riedl, je za predsednico predlagala gospo
Aleksandro Mirkanovid. Predlog so podprli tudi ostali prisotni ilani. Drugih predlogov ni bilo.
Predlagana kandidatka je svojo kandidaturo potrdila. sledilo je glasovanje. vsi dlani sveta
5ole smo z dvigom rok soglasno potrdili predlagano kandidatko in sprejet je bil
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Sklep {1: Za predsednico Sveta 05 Toneta tufarja Maribor je izvoljena Aleksandra

Mirkanovi6,

alan sveta !ole, Drago Peklar, je novo izvoljeni predsednici Sveta Sole destital k imenovaniu

ter ji zaielel uspeino delo.

Vodenje seje Sveta lole je od tega trenutka naprej prevzela novoizvoljena predsednica Sveta

iole, Aleksandra Mirkanovii. Povedala je, da sledi izbira namestnika predsednice Sveta Sole.

Sama je predlagala gospo Joiico Spec. Drugih predlogov ni bilo. Predlog smo podprli vsi

prisotni 6lani Sveta iole. Z dvigom rok je bil soglasno sprejet

Sklep fll: Za namestnico predsednice Sveta 05 Toneta Cufarja Maribor je izvoliena Joiica
5pec.

Preili smo k zadnji todki dnevnega reda.

K 4. toEki
Razno

Predsednica Sveta sole, Aleksandra Mirkanovii, je povedala, da do septembra 2021 ni

predvidenih aktivnosti Sveta !ole.

V. d. ravnateljice je povzela nekaj tem strokovnega sre6anja ravnateljev, ki je bilo izvedeno

pred kratkim. lzpostavljena tema je bila testiranje udencev na covlD-19. Gospa Lipnik je

povedala, da so ravnatelji predlagali, da se udenci testirajo doma, predlagali so tudi, da se

testirajo vsi udenci ali nihde, vendar posluha za podane predloge ni bilo. Uradnih navodil

glede poteka pouka v naslednjem 5olskem letu 5e ni.

elanica Sveta !ole, Nata5a Ribid,,ie vpraiala, kalni ukrepi bodo veljali za uEence, ki bodo

testiranje odklonili. Gospa Lipnik je odgovorila, da navodil glede tega 5e nismo prejeli.

Sledila je debata glede obveznega in izbirnega testiranja.

Predsednica Sveta !ole, Aleksandra Mirkanovid, se je vsem prisotnim zahvalila za prisotnost

in sodelovanje na seji.

Vsi prisotni ilani Sveta Sole so prejeli Poslovnik o delu Sveta zavoda Osnovne Sole Toneta

eufarja Maribor.

1. seja Sveta Sole je bila zakljuiena ob 18.50.

Zapisala:
Natalija Forjan
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Predsed n ica Sveta Sole:

Aleksandra Mirkanovii, prpf.
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